

ESS Chassis Base Savage Axis - ESS Chassis Base-Savage Axis LA-Right Handed-ESS Cerakote Sky Blue

Now you can make your own ESS Chassis, just select a Chassis Base here and add Forend and Stock of your choice! ESS Forends are offered in 3 different lengths, 12", 15" and 18", and can be ordered with a full rail, partial rail, or no rail with cut-outs to allow low scope mounting. Each forend comes with M-LOK slots and QD flush cup mounts. Action-specific scope mounting rails which co-index with the forend rail are available as an accessory. Stock options are the standard Skeleton Rifle stock for ESS, the Folding Rifle Stock for ESS, or the Skeleton Carbine Stock with the use of the ESS to Carbine Adapter.

NO IMAGE
AVAILABLE

Attributes

- Name: ESS Chassis Base-Savage Axis LA-Right Handed-ESS Cerakote Sky Blue
- Manufacturer: MDT
- Product no.: EU2007928
- Mfr. No.: 103159-BLU
- Action Type: Long
- Color: Blue
- Hand (RH LH): Right
- Make: Savage
- Material: Aluminum
- Model: Axis
- Style: Chassis
- Delivery weight: 0.9kg
- Shipping height: 50mm
- Shipping width: 50mm
- Shipping length: 400mm
- UPC: 682131928196

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [English: MDT ESS Chassis Base Safety Instruction Guide](#)
- [Français: Guide de Sécurité du Produit pour le MDT ESS Chassis Base Savage Axis](#)
- [Svenska: Säkerhetsinstruktioner för MDT ESS Chassi Bas Savage Axis ESS Chassi Bas](#)

MDT ESS Chassis Base Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the MDT ESS Chassis Base for your Savage Axis rifle. This guide provides essential safety instructions and usage information to ensure your product is used safely and effectively. Please read this guide thoroughly before use.

General Safety Guidelines

- Ensure that the product is used only for its intended purpose.
- Keep the chassis and all accessories out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect the chassis for any signs of damage or wear.
- Always follow the manufacturer's instructions for assembly and usage.
- In case of any malfunction or damage, discontinue use immediately and seek professional assistance.

Specific Safety Precautions for Use

- Always ensure that the firearm is unloaded before installing or removing the chassis.
- Use the chassis in a safe environment where there is no risk of accidents or injuries.
- Be aware of your surroundings and ensure that you have a clear line of sight when using the rifle.
- Wear appropriate protective gear, including eye and ear protection, when using the firearm.
- Do not modify the chassis or any of its components without consulting the manufacturer.

Instructions for Installation and Usage

Installation

1. **Unpack the Chassis Base:** Carefully remove the chassis from its packaging and inspect it for any damage.
2. **Prepare the Firearm:** Ensure the firearm is unloaded and pointed in a safe direction.
3. **Attach the Chassis Base:**
 - Align the chassis with the rifle's action.
 - Secure the chassis using the provided screws and tools, ensuring a tight fit.
4. **Install the Forend and Stock:** Select your desired forend and stock, and follow the manufacturer's instructions for installation.

Usage

- Familiarize yourself with the features of the chassis, including MLOK slots and QD flush cup mounts.
- When using the rifle, always maintain a proper shooting stance and grip.
- After use, clean the chassis and firearm according to the manufacturer's recommendations.

Disposal Instructions

- Dispose of the chassis and any components in accordance with local regulations.
- Do not dispose of the chassis in regular household waste.
- Consider recycling options for metal components where available.

Contact Information for Further Support

For any inquiries regarding safety or product support, please refer to the manufacturer's website or contact their customer service center.

By following these safety instructions and guidelines, you can ensure a safe and enjoyable experience with your MDT ESS Chassis Base. Thank you for your attention to safety!

Guide de Sécurité du Produit pour le MDT ESS

Chassis Base Savage Axis

Introduction

Merci d'avoir choisi le MDT ESS Chassis Base pour votre Savage Axis. Ce guide a pour but de vous fournir des informations essentielles sur la sécurité et l'utilisation appropriée de votre châssis. Veuillez lire attentivement ces instructions pour garantir une utilisation sûre et efficace.

Directives de Sécurité Générales

- Assurez-vous que le produit est utilisé uniquement pour l'application prévue.
- Vérifiez régulièrement l'état du châssis pour détecter tout signe d'usure ou de dommage.
- Gardez le châssis hors de portée des enfants et des animaux domestiques.
- Ne modifiez pas le châssis sans l'approbation du fabricant.
- Si vous ressentez un quelconque inconfort ou si vous remarquez un problème, cessez immédiatement l'utilisation et consultez un professionnel.

Précautions de Sécurité Spécifiques à l'Utilisation

- **Inspection Avant Utilisation** : Vérifiez que toutes les pièces sont correctement fixées et en bon état.
- **Utilisation de l'Arme** : Ne jamais pointer l'arme vers quelque chose que vous ne souhaitez pas détruire.
- **Environnement de Tir** : Utilisez le châssis dans un environnement sécurisé et approprié pour le tir.
- **Accessoires Compatibles** : Assurez-vous que tous les accessoires utilisés avec le châssis sont compatibles et sécurisés.
- **Transport** : Lors du transport de l'arme, assurez-vous qu'elle est déchargée et sécurisée dans un étui approprié.

Instructions pour l'Installation et l'Utilisation

Installation

1. **Préparation** : Rassemblez tous les outils nécessaires et lisez attentivement les instructions.
2. **Fixation du Châssis** :
 - Retirez l'ancienne crosse de votre arme.
 - Fixez le châssis ESS sur l'action de l'arme en suivant les instructions spécifiques fournies avec le produit.
 - Assurez-vous que toutes les vis sont bien serrées.
3. **Installation du Forend** :
 - Choisissez la longueur de forend désirée (12", 15" ou 18").
 - Fixez le forend au châssis, en veillant à ce qu'il soit correctement aligné avec le rail.
4. **Ajout de la Crosse** :
 - Sélectionnez la crosse de votre choix (standard, pliante ou carabine).
 - Installez la crosse en suivant les instructions spécifiques fournies.

Utilisation

- **Ajustement** : Ajustez la crosse et le forend selon vos préférences avant de tirer.
- **Vérification** : Avant chaque utilisation, vérifiez que le châssis est en bon état et que toutes les pièces sont correctement installées.
- **Entretien** : Nettoyez régulièrement le châssis pour assurer son bon fonctionnement.

Instructions d'Élimination

- Ne jetez pas le produit avec les déchets ménagers.
- Suivez les réglementations locales pour l'élimination des équipements d'armement et des matériaux en aluminium.
- Si le produit est endommagé ou ne peut plus être utilisé, contactez un professionnel pour des conseils sur l'élimination.

Informations de Contact pour un Support Supplémentaire

Pour toute question ou préoccupation concernant la sécurité ou l'utilisation de votre MDT ESS Chassis Base, veuillez contacter le service client du fabricant ou consulter le site web pour plus d'informations.

Merci d'avoir pris le temps de lire ce guide. Utilisez votre MDT ESS Chassis Base en toute sécurité et profitez de votre expérience de tir.

Säkerhetsinstruktioner för MDT ESS Chassi Bas Savage Axis ESS Chassi Bas

Introduktion

Tack för att du har valt MDT ESS Chassi Bas för din Savage Axis. Denna produkt är designad för att ge hög prestanda och hållbarhet. För att säkerställa säker användning och lång livslängd av produkten, vänligen läs och följ dessa säkerhetsinstruktioner noggrant.

Allmänna säkerhetsriktlinjer

- Produktsäkerhet är av yttersta vikt. Använd endast produkten enligt dessa instruktioner.
- Var medveten om att det kan finnas risker förknippade med användning av denna typ av produkt.
- Kontrollera alltid att produkten är i gott skick innan användning och rapportera eventuella skador.
- Om du är osäker på hur produkten ska användas, sök hjälp från en kvalificerad professionell.

Specifika säkerhetsåtgärder för användning

- Använd alltid säkerhetsutrustning som hörselskydd och skyddsglasögon vid användning av produkten.
- Håll produkten utom räckhåll för barn och andra sårbara grupper.
- Använd produkten endast för avsett syfte och följ alla tillverkarens anvisningar.
- Kontrollera att alla fästen och skruvar är ordentligt åtdragna innan användning.
- Undvik att använda produkten i ogynnsamma väderförhållanden, såsom kraftigt regn eller snö.

Instruktioner för installation och användning

1. Installation av Chassi Bas:

- Se till att arbetsytan är ren och fri från skräp.
- Placera chassibas på en stabil yta.
- Följ tillverkarens anvisningar för att montera Forend och Stock.
- Kontrollera att alla komponenter är korrekt installerade och säkrade.

2. Användning av Chassi Bas:

- Innan du använder produkten, kontrollera att den är korrekt monterad.
- Använd produkten under kontrollerade förhållanden och undvik att använda den på olämpliga platser.
- Undvik att överbelasta produkten, och följ specifikationerna för vikt och belastning.

Avfallshanteringsinstruktioner

- När produkten når slutet av sin livscykel, vänligen följ lokala riktlinjer för avfallshantering.
- Separera olika material (metall, plast, etc.) för återvinning där det är möjligt.
- Lämna in produkten på en godkänd återvinningsstation om den inte kan återanvändas.

Kontaktinformation för vidare stöd

För frågor eller mer information, vänligen kontakta tillverkaren eller återförsäljaren där produkten köptes. Se till att ha produktens modellnummer och inköpsinformation tillgänglig för snabbare hjälp.

Genom att följa dessa säkerhetsinstruktioner kan du säkerställa en trygg och effektiv användning av MDT ESS Chassi Bas för din Savage Axis. Tack för att du prioriterar säkerheten!